

客戶重要通知

Important Notice to Customers



取消個人客戶最低結餘服務費

尊貴的客戶：

於 2019 年 8 月 1 日(星期四)(“生效日”)起，本行將取消「智選理財」客戶服務月費及非綜合理財個人客戶低結存戶口服務月費，詳情如下：

| | |
|-----------|---|
| 「智選理財」客戶 | 取消服務月費 (生效日前如連續三個月內的每日平均合併結餘低於 100,000 港元或等值，於第四個月起收取 100 港元服務月費。) |
| 非綜合理財個人客戶 | 取消低結存戶口服務月費 (生效日前如存款戶口每日平均合併結餘低於 5,000 港元或等值，收取每月 50 港元服務月費。) |

如有查詢，請聯絡分行職員或致電本行「智選理財」客戶專線 (852) 2903 8322 / 客戶服務熱線(852) 277 95533。

中國建設銀行(亞洲)股份有限公司 謹啓
2019 年 7 月 22 日

客戶重要通知

Important Notice to Customers



July 22, 2019

Removal of Minimum Balance Maintenance Fees For Personal Banking Customers

Dear Valued Customers,

The Monthly Maintenance Fee for WISE BANKING customers and the Low Balance Account Monthly Maintenance Fee for Non-Packaged Banking personal account customers will be removed with effect on August 1, 2019 (Thursday) ("Commencement Date"), details as follows:

| | |
|---|--|
| WISE BANKING customers | No Monthly Maintenance Fee (Monthly Maintenance Fee of HKD100, starting from the fourth month if daily average combined balance in 3 consecutive months below HKD100,000 or equivalent before the commencement date.) |
| Non-Packaged Banking personal account customers | No Low Balance Account Monthly Maintenance Fee (Monthly Maintenance Fee of HKD50 if daily average combined deposit balance below HKD5,000 or equivalent before the commencement date.) |

For enquiries, please contact any of our branch staff or call WISE BANKING Hotline at 2903 8322 / Customer Service Hotline at (852) 277 95533.

China Construction Bank (Asia) Corporation Limited